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PROTOKÓŁ Nr XVIII/12 
z sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 12 grudnia 2012 roku w godzinach 900 – 1040 

 
Obecni radni wg załączonej listy obecności. 
Obecni sołtysi wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy  
p. Teresa Maksymiuk, Sekretarz Gminy p. Teresa Magier, Pracownik Urzędu Gminy  
p. Adriana Ilczuk,  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie i sprawy organizacyjne 

- stwierdzenie quorum, 
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
- ustalenie porządku obrad 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
- Przewodniczącego Rady Gminy 
- Wójta Gminy 
- Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) stwierdzenia zgodności projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Komarówka Podlaska w zakresie lokalizacji ropociągu oraz 
jego strefy bezpieczeństwa ze Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Komarówka Podlaska 

2) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Komarówka Podlaska w zakresie lokalizacji ropociągu oraz jego strefy 
bezpieczeństwa 

3) Prognoza skutków finansowych uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska. 

4) zmiany budŜetu gminy na rok 2012 
4. Interpelacje i zapytania 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
6. Wolne wnioski. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. 1 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – dokonała otwarcia sesji i powitała 
wszystkich przybyłych. 
a) stwierdziła na podstawie listy obecności, iŜ Rada jest władna do podejmowania uchwał 

poniewaŜ na 15 radnych ustawowego składu w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Nieobecny Radny p. Andrzej Kowalczuk – usprawiedliwił nieobecność. 

b) protokół z ostatniej sesji był wyłoŜony do wglądu, wzorem poprzednich sesji proponuję 
przyjęcie bez odczytywania. 

Poprosiła o uwagi. 
 

Uwag nie zgłoszono. 
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Protokół z ostatniej sesji został przyjęty w głosowaniu:  
Liczba Radnych głosujących za – 12 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 2 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

 
 
c) Dzisiejsza sesja zwołana jest na wniosek p. Wójta. - przedstawiła treść wniosku. 

Proponowany porządek obrad Państwo otrzymali – czy są uwagi? 
 

 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 
Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

 
 
Ad. 2  
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska - w okresie międzysesyjnym pełniłam 
dyŜury w Urzędzie Gminy, uczestniczyłam w pracach komisji budŜetowej, oraz w spotkaniu  
z dyrektorami małych szkół dotyczącym naliczania i przekazywania dotacji. 
Reprezentowałam gminę na finale akcji "PomóŜ dzieciom przetrwać zimę". 
 
Wójt Gminy –  
- Spotkałem się ze straŜakiem z Państwowej StraŜy PoŜarnej celem ustalenia wstępnych 

warunków do projektowania i do zaadoptowania budynku na dom dziecka. W spotkaniu 
uczestniczył kierownik PCPR oraz Dyrektor Domu Dziecka w Radzyniu Podlaskim. 

- Uczestniczyłem w andrzejkowym balu seniora. 
- Spotkałem się z Dyrektorem Zarządu Dróg celem ustalenia zakresu remontu odcinka 

drogi od ronda do skrzyŜowania z ul. Batki z ul. Polną. 
- Uczestniczyłem w naradzie wójtów u Starosty. Przedmiotem spotkanie były informacje o 

nowych moŜliwościach pozyskania środków przez LGD Zapiecek. 
- Po spotkaniu ustaliłem z panem Starostą wstępne warunki współpracy przy realizacji 

inwestycji dotyczącej remontu drogi. Wstępne ustalenia to: Gmina przejmie 
administrowanie tej drogi na okres 5 lat, Gmina złoŜy wniosek przez LGD Zapiecek do 
PROW w ramach odnowy miejscowości. Część wkładu własnego podzielimy po połowie. 
W wolnych wnioskach chciałbym uzyskać stanowisko od rady akceptujące ten pomysł.  
W Zapiecku pojawiły się nowe moŜliwości 2 200 000 zł do rozdysponowania na gminy 
powiatu radzyńskiego. Dla naszej gminy jest to kwota 400 tyś zł na drogę i na budowę 
skateparku. 

- Brałem udział w komisji budŜetu na której dyskutowano projekt budŜetu i sprawę odbioru 
odpadów. 

- Spotkałem się z p. Wyglądałą z EKO LIDERA prosiłem by przygotował wstępną 
kalkulację kosztów odbioru odpadów. 

- Brałem udział w akcji "PomóŜ dzieciom przetrwać zimę".  
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- Prowadziłem bieŜące sprawy urzędu i przyjmowałem interesantów 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny p. Tomasz 
Weremczuk W okresie międzysesyjmuk Komisja spotykała się 1 raz. Omawiane były: 
- zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, 
- budŜet na rok 2013, 
- uchwała tzw. śmieciowa, 
- zmiany budŜetowe. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny  
p. Bogdan Wetoszka - W okresie międzysesyjmuk Komisja nie spotykała się. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny p. Jan Abramczuk - W okresie 
międzysesyjmuk Komisja nie spotykała się. 
 
 
Ad. 3.1 
Wójt Gminy – Dwie kolejne uchwały wiąŜą się z poprzednia sesją. Z przyjęciem uchwały w 
sprawie studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy Komarówka Podlaska. Wszystko 
zostało przedstawione na poprzedniej sesji przez przedstawicieli firmy Sarnatia i biura 
projektowego Arkadis. W studium była wyznaczona tylko trasa a w planie są konkretne nr 
działki, przez które przebiega trasa ropociągu.  
 
Randy Bogdan Wetoszka – Jakie są zmiany w zabudowie mieszkaniowej i jednorodzinnej - 
chodzi tu o § 12? 
 
Pracownik Urzędu Gminy – p. Adriana Ilczuk – Jest to spisane z planu który obowiązywał 
do tej pory. Trasa ropociągu nie biegnie przez tereny zabudowy. Nie ma zmian w tym 
zakresie. Zmiana planu dotyczy całości planu, więc wszystkie wymienione symbole zawarte 
w planie muszą się znaleźć i w tej uchwale. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności projektu 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska w 
zakresie lokalizacji ropociągu oraz jego strefy bezpieczeństwa ze Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała w sprawie stwierdzenia zgodności projektu zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska w zakresie lokalizacji 
ropociągu oraz jego strefy bezpieczeństwa ze Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska została przyjęta 
jednogłośnie 
Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  
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Ad. 3.2 
Sekretarz Gminy – Treść projektu uchwały państwo otrzymaliście. Proponuje nie 
odczytywać treści uchwały ze względu na jej obszerność.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu p. Tomasz Weremczuk – 
Opinia naszej komisji jest pozytywna.  

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Komarówka Podlaska w zakresie lokalizacji ropociągu oraz jego 
strefy bezpieczeństwa została podjęta jednogłośnie. 
Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

 
 
Ad. 3.3 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska- Czy są pytania do prognozy ? 
 
Sołtys wsi Przegaliny DuŜe p. Krzysztof Stańko – Jaki będą skutki uchwalenia planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
Wójt Gminy – Skutki będą pozytywne. 
 
 
Ad. 3.4 
Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany budŜetu na 2012 rok.  
 
Radny p. Jan Borowik – Zakup paliwa i dowóz uczniów ?  
 
Skarbnik Gminy –Zmniejszamy środki z dowozu uczniów do naszych szkół. Zakup paliwa 
do samochodu, którym dowoŜone są dzieci do szkoły specjalnej.  
 
Sołtys wsi Brzeziny p. Józef Wiszniewski – Co to za dopłaty do worków ze śmieciami? 
 
Wójt Gminy – Jeszcze w tamtej kadencji podjęliśmy taka decyzję, Ŝe będziemy dopłacać do 
kaŜdego worka selektywnie zebranych odpadów 2 zł tak by nie podnosić dla mieszkańca ceny 
wywozu odpadów. W tym roku było więcej zebranych worków niŜ w roku ubiegłym. Stąd ta 
dopłata. 
 
Randy Bogdan Wetoszka – Co to za wydatek na obsługę prawną? 
 
Skarbnik Gminy – Umowa z radcą prawnym była do końca października i tyle mieliśmy 
zabezpieczonych środków. Obsługa będzie kontynuowana i musimy zabezpieczyć środki na 
miesiąc listopad i grudzień. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu p. Tomasz Weremczuk – 
Opinia naszej komisji jest pozytywna.  
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Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 
2012 rok. 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2012 rok została podjęta większością 
głosów. 
Liczba Radnych głosujących za – 13 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 1 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

 
Radna p. Joanna Krupska – Kiedy komisja budŜetowa miała posiedzenie w sprawie zmiany 
uchwały budŜetowej? 
 
Radny p. Tomasz Weremczuk – Na ostatniej komisji w środę. 
 
Radna p. Joanna Krupska – Dlaczego nie otrzymaliśmy tych dokumentów w środę 
ostatecznie w czwartek? 
 
Skarbnik Gminy – Było to niemoŜliwe. Informowałam o środkach, które otrzymaliśmy i o 
zmianach otrzymanych z poszczególnych jednostek. Zanim zestawiłam te wszystkie zmiany 
w jeden dokument i dokonałam sprawdzenia to trwało. To, co analizowała komisja budŜetowa 
to materiały z poszczególnych jednostek niezebrane w jeden dokument gdyŜ na to trzeba 
czasu. 
 
Radna p. Joanna Krupska – Rada nie dostaje dokumentów na czas. Proszę Przewodniczącą 
by dostawała dokumenty zgodnie ze terminem zawartym w statucie. 
 
Randy p. Bogdan Wetoszka – Propozycja przesyłania do Radnych materiałów drogą 
elektroniczna. 
 
 
Ad. 4 
Randy p. Bogdan Wetoszka – Zwrócił uwagę na opóźnienia w zamieszczaniu na stronie BIP 
protokołów z posiedzeń rady gminy oraz poprosił o wyjaśnienie kwestii związanych z umową 
z prawnikiem. Czy rozmawiał Pan Wójt na temat odśnieŜania dróg powiatowych. Chodzi tu o 
drogę do Worońca. Nie jest dobrze odśnieŜana. 
 
Sołtys wsi Przegaliny DuŜe p. Krzysztof Stańko – Czy zastanawiał się Pan nad rozwiązania 
problemu posesji Państwa Saczuków i Łobaczów. Problem pojawia się, gdy przychodzą 
roztopy. Zalewa tych sąsiadów. 
 
Randy p. Jan Borowik – 36 tyś zł dołoŜono było do Przedszkola. Na co była przeznaczona 
ta kwota? 
 
Radna p. Joanna Krupska – Jeśli programy w GOPS i Przedszkolu się kończy i nie ma juŜ 
dofinansowania to etaty zostają i będziemy przejmowali finansowanie. Rozbodowujemy 
biurokrację.  



6 

 

 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Jeden z mieszkańców domu 
nauczyciela zgłosił nieszczelność dachu. Czy jest jeszcze gwarancja? 
 
Radny p. Grzegorz Grzesiakowski – Co oznacza przejęcie w administracji drogi na okres 5 
lat? Jakie koszty i obowiązki ma gmina przejąć? 
 
 
Ad. 5 
Wójt Gminy: 
- Odnośnie opóźnień na stronie BIP to się zorientuję i postaram się to wyjaśnić.  
- Odnośnie prawnika nie mamy obowiązku ogłaszania konkursu jest to umowa zawarta z 

wolnej ręki. 
- Odnośnie odśnieŜania dróg powiatowych jeszcze w tym roku nie słyszałem Ŝadnych 

uwag. 
- Odnośnie odwadniania posesji mam ograniczone moŜliwości prawne i finansowe w tym 

zakresie. Jest tam problem sąsiedzki. 
 
Skarbnik Gminy – Sprawdzę w dokumentach i udzielę odpowiedzi panu Borowikowi. 
 
Wójt Gminy: 
Na początku roku 2012 zdjęliśmy z przedszkola pieniądze. Otrzymaliśmy o 150 tyś mniej 
subwencji oświatowej. Z kaŜdej placówki oświatowej zdjęliśmy część środków. Zabrakło 
pieniędzy na przedszkole i zostały one przesunięte z innych szkół. Na szczęście w całości 
budŜetu oświatowego zamknęliśmy się. Przesunięcia nastąpiły pomiędzy jednostkami 
oświatowymi. 
 
Jeśli program się kończy nie ma obowiązku zatrudniania. Osoby zatrudnione są na czas 
określony. Jeśli jest operatywny kierownik to znajduje róŜne programy i zatrudnia 
pracowników w ramach programu na czas określony. Nie rozbudowujemy biurokracji. Po 
odejściu pracownika nie zatrudniliśmy nikogo a zadania zostały rozdzielone. 
Wydatki bieŜące musimy w roku 2013 maksymalnie ograniczyć, bo ma to związek ze 
wskaźnikami na rok 2014  
 
- Dom Nauczyciela my ta sprawę cały czas monitorujemy. Tam jest jeszcze gwarancja. 
Wysyłane są pisma do wykonawcy do usunięcia tych usterek. Jeśli nie załatwimy tego 
dobrowolnie to pozostają nam jeszcze metody prawne. 
 
- Odnośnie przyjęcia drogi w administrację, jest to spowodowane tym, Ŝe powiat nie moŜe 

wystąpić do PROW przez LGD Zapiecek, jako beneficjent programu. Tylko gminy mogą. 
Przejęcie w administrowanie drogi sprawia, Ŝe jesteśmy zarządcą i mamy tytuł prawny do 
występowania o dofinansowanie tego zadania, do złoŜenia pozwolenia na budowę. 
Administrowanie drogą przejmujemy na 5 lat i nie jest to związane z kosztami 
finansowymi. Nie przejmujemy całego ciągu drogowego tylko odcinek od ronda do 
skrzyŜowania ulicy Batki z ulicą Polną za LO. Wstępnie mieliśmy realizować tą 
inwestycje w porozumieniu z powiatem finansując ją po 50 %. Teraz pojawiła się 
znacznie lepsze moŜliwości. Z programu jest dofinansowanie 75 % kosztów 
kwalifikowanych. Część wkładu własnego jest podzielona na połowę. Czyli 50% gmina 
50% powiat. Wstępne szacunkowe przybliŜenie kosztów całej inwestycji to ok. 500 tyś zł. 
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Przy tym zakresie inwestycji jest to prawie 800 m drogi, chodnik i 2 zatoczki parkingowe 
od strony parkanu i od strony p. Olszewskiej (po zakupie tej działki). Zakres 
przedmiotowy inwestycji i funkcjonalność bardzo duŜa przy stosunkowo niewielkim 
wkładzie własnym. 
 

Proszę by Rada zajęła stanowisko odnośnie przejęcia w administrowanie i budowy drogi 
powiatowej na odcinku od ronda do skrzyŜowania ul. Batki z ul. Polną. W takim zakresie w 
jakim mówiłem wcześniej. Chciałbym, aby dali mi państwo upowaŜnienie bym mógł dalej 
działać w tym kierunku. 
 
Radny p. Bogdan Wetoszka – Proszę o przybliŜenie, co zyskaliśmy, co straciliśmy na nowej 
umowie z prawnikiem? 
Gdzie miał by być lokalizowany skatepark ?  
Kiedy moŜemy się spodziewać konkretnych wycen inwestycji planowanych w budŜecie? 
 
Wójt Gminy – Odnośnie umowy z prawnikiem nie odpowiem w tej chwili. Przedstawie to na 
najbliŜszej sesji. 
Odnośnie skateparku – Nie ma jeszcze ani wyceny ani lokalizacji. Kosztorysu nie mamy. 
Musimy wypracować wspólnie z Radą stanowisko gdzie zlokalizujemy skatepark. Kosztorysy 
i wyceny będą, gdy je zlecimy. Na razie wstępnie szacujemy koszty gdyŜ zlecenie kosztorysu 
kosztuje i jego trwałość jest stosunkowo krótka. 
 
Radny p. Jan Borowik – Jest duŜa szansa na pozyskanie pieniędzy z Zapiecka. UwaŜam, Ŝe 
parking pod szkołą pod ośrodkiem zdrowia jest konieczny, więc moŜe iść w tym kierunku.  
 
Wójt Gminy – Zgadzam się z radnym, Ŝe jest konieczność rozwiązania sytuacji z miejscami 
parkingowymi w okolicach szkoły. Musimy sobie ustalić priorytety. W nowym okresie 
programowania będą moŜliwości pozyskania większych środków. Trzeba będzie jeszcze 
poczekać. Przyjęliśmy teraz załoŜenia dotyczące realizacji określonych inwestycji.  
 
Radna p. Renata Łukaszuk – Chciała bym Ŝeby nie zapomniał pan o naszej drodze 
powiatowej. Dwa lata temu były jakieś poczynania robione celem przejęcia tej drogi. W tej 
chwili nic się nie dzieje. Po sobotniej sytuacji uwaŜam, Ŝe zasadny jest remont tej drogi.  
 
Wójt Gminy – Ten temat naleŜ dale podnosić. Skontaktuję się z Zarządem Dróg i dowiem się 
jak to wygląda. 
 
Skarbnik Gminy – Środki dołoŜone do przedszkola przeznaczone były na ZUS, płace, 
Fundusz Pracy. Na początku roku zostały one zdjęte, bo dostaliśmy mniej subwencji. Teraz je 
dołoŜyliśmy.  
 
 
Ad 6 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Proszę Radę o przegłosowanie 
stanowiska odnośnie przejęcia w administrowanie na okres 5 lat drogi oraz jej remontu na 
odcinku od ronda do skrzyŜowania ul. Batki z ul. Polną w takim zakresie o jakim mówił 
wcześniej p. Wójt.  
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Stanowisko dotyczące przejęcia w administrowanie drogi powiatowej oraz jej remontu 
zostało przyjęte jednogłośnie. 
Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radni głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

 
Wójt Gminy – KaŜdy z państwa otrzymał materiały dotyczące odpadów. Regulamin i 
wstępną kalkulację kosztów. Przyjęliśmy odpłatność od ilości osób w gospodarstwie 
domowym. Proszę, aby wszyscy się z tym zapoznali i wypowiedzieli. Proszę o 
przedyskutowanie propozycji regulaminu i stawek. 
 
 
Ad. 7 Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – Po wyczerpaniu porządku 
obrad dokonuję zamknięcia obrad sesji. 
 
Dziękuję wszystkim za udział. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

          Protokolant       Przewodnicząca Rady Gminy 
 
   Dorota Maksymiuk-Mitońska        Marta Grabińska 
 
 
Protokół sporządzono dnia 21 grudnia 2012 roku 
 
Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia 27 grudnia 2012 r. 
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WYKAZ UCHWAŁ 
RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 12 grudnia 2012 r. 
  

 

 
 
Uchwała Nr XVIII/113/2012 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Komarówka Podlaska w zakresie lokalizacji ropociągu oraz jego strefy 
bezpieczeństwa ze Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Komarówka Podlaska 
 
 
Uchwała Nr XVIII/114/2012 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Komarówka Podlaska w zakresie 
lokalizacji ropociągu oraz jego strefy bezpieczeństwa 
 
 
Uchwała Nr XVIII/115/2012 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na rok 
2012 


